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ZAPISNIK 

SA 21. SJEDNICE VMO OREHOVICA 
 

21. sjednica VMO Orehovica održana je 04. svibnja 2021. (utorak) s početkom u 16:30 sati u 
prostorijama MO Orehovica,  Kalina 2. 
 
Sjednici su bili nazočni: 
 

-  Ružica Balaban, predsjednica VMO 
-  Valentina Vlah, zamjenica predsjednice VMO 
-  Božo Pavlović, član VMO 
-  Dajna Jogan, članica VMO  
- Saša Novalić, član VMO  
-  Marina Stamenković, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili nazočni: 
- 
Usvajanje zapisnika sa 20 sjednice VMO Orehovica od 17.03.2021. 
 

 Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Orehovica, Ružica Balaban i predložila sljedeći: 
 

DNEVNI RED  
     

1. Razmatranje zaprimljenih prijedloga za uređenje i održavanje komunalne infrastrukture 
(male komunalne akcije) za 2022. godinu 

2. Odustajanje od programa „Dani Mjesnog odbora“ 
3. Komunalna problematika 
4. Razno 
 

 
 
Dnevni red  je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



  

AD1  
 
Vijeće MO Orehovica  razmatralo je zaprimljene prijedloge  za uređenje i održavanje komunalne 
infrastrukture (male komunalne akcije)  za 2022. godinu:  

 
1. Asfaltiranje pristupne ceste u ulici Put pod Rebar 

od kbr. 4 do 6 
 

2. Elaborat opravdanosti izgradnje kružnog toka na 
glavnom raskrižju na Orehovici, ispred zgrade MO 

 

3. Proširenje javne rasvjete u ulici Put pod Rebar kod 
kbr. 8 

 

4. Kamera na eko otoku na raskrižju ulice Kalina i 
Petorice strijeljanih 

 

 
 Zaključak: Vijeće MO Orehovica jednoglasno je usvojilo navedene prijedloge. 
 
 
AD2  
Vijeće MO Orehovica planiralo je u mjesecu svibnju 2021. godine održati programsku aktivnost „Dani 
MO“. Za planiranu programsku aktivnost osigurano je 8.700,00 kn.  
 
Zaključak: Zbog nepovoljne epidemiološke situacije uzrokovane epidemijom COVID-19 te 
preporukama HZJZ-a o izbjegavanju okupljanja većeg broja osoba, Vijeće MO Orehovica je 
donijelo jednoglasnu odluku da se od planirane programske aktivnosti odustane. 
 
AD3  
Vijeće MO Orehovica raspravljalo je o e-mail-u Biserke Slosar u svezi problema - Predmet: 
prometovanje kamionima i šleperima Ulica Kalina. 
 
Zaključak:  Vijeće MO Orehovica donijelo je jednoglasno odluku da se  dopis   uputi prema 
Jadran galenskom  laboratoriju d.d., sa zamolbom za očitovanjem. 
 
AD3-1 
Predsjednica Vijeća MO Orehovica, Ružica Balaban predložila je Vijeću MO Orehovica da se iscrta 
pješački prijelaz u Ulici Balda Fućka kod kbr.38 i kbr.40. 
 
Zaključak:  Vijeće MO Orehovica suglasno je sa navedenim prijedlogom te je donijelo 
jednoglasno odluku da se dopis uputi Rijeka prometu d.d. 
 
AD3-2 
Vijeće MO Orehovica raspravljalo je o košnji zelenih površina koje su dosta zapuštene te navode da 
je  potrebna košnja kod pothodnika ispod autobusne stanice  i košnja preko puta PŠ Orehovica.  
 
Zaključak:  Vijeće MO Orehovica donijelo je jednoglasno odluku da se dopis uputi nadležnoj 
službi. 
 
AD3-3 
Tajnica MO obavijestila je Vijeće MO o e-mal-u gđe. Nede Sveško u svezi zamolbe za košnju dječjeg 
igrališta i uređenje prostora iznad ambulante. Navodi da je je na dnu ulice Kalina prema autoputu 
postoji dio koji je zasađen ali je propao. Navedeni e-mail je upućen OGU za komunalni sustav,  Nives 
Stošić.  
 
Zaključak:  Vijeće MO Orehovica primilo je na znanje navedeno. 
 
 
 
 



  

AD3-4 
Tajnica MO obavijestila je Vijeće MO Orehovica da je dana 04. svibnja 2021. godine telefonski 
obaviještena od g. Lea Kurilića iz Rijeka prometa d.d. u svezi  početka radova na sanaciji kolnika u 
Ulici Petorica streljanih – komunalni prioritet iz 2020. godine. 
 
Zaključak:  Vijeće MO Orehovica je navedeno primilo na znanje. 
 
AD3-5  
Zamjenica predsjednice  MO Orehovica, Valentina Vlah obavijestila je Vijeće MO da su mještani 
Orehovice nezadovoljni što se baje za krupni otpad ne mogu više naručivati preko MO Orehovica. 
 
Zaključak:  Vijeće MO Orehovica je navedeno primilo na znanje.  
 
AD 4  
Predsjednica Vijeća MO Orehovica, Ružica Balaban obavijestila je Vijeće MO da se u Mjesnom 
odboru osim toaleta nije ništa drugo napravilo oko uređivanja cjelokupnog prostora MO Orehovica a 
prošlo je dosta vremena, od sastanka kod pročelnika Odjela za gradsku samoupravu i upravu 
Mladena Vukelića, te da su prostorije MO Orehovice zapuštene. Isto tako navodi da se obavezno 
zamijeni stari prozor koji je jedini preostao kao ruglo u novouređenom sanitarnom prostoru. Vijeće 
MO Orehovica raspravljalo je o stubištu i parketima te je dogovoreno da će zatražiti sredstva koja 
su obećana predsjednici Vijeća MO Orehovica za ovu godinu.   
Vijeće MO Orehovica je nakon kraće rasprave donijelo jednoglasno odluku da se dopis ponovo  uputi 
navedenom pročelniku sa zamolbom da se urede prostorije  Mjesnog odbor i da se u što kraćem 
roku napravi slijedeće: 
 

1. Postavi rukohvat na ulaznim stepenicama 
2. Zamijeni stari mali prozor u toaletu   
3. Postave nove pločice na stepeništu kao i u hodniku   
4. Postave novi parketi u uredu tajništva i dvorani 
5. Oličiti prostorije  

 
Zaključak: Vijeće MO Orehovica donijelo je jednoglasno odluku da se dopis uputi  pročelniku 
Odjela za gradsku  samoupravu i upravu, Mladenu Vukeliću za uređenje prostorija MO 
Orehovica. 

 
 
 
 
 
  

Sjednica je završila u 17:30 sati. Ovaj se zapisnik sastoji od  dvije (2) 
stranice. 

 
Zapisničar: Referent za mjesnu samoupravu 

Marina Stamenković 

 
Predsjednica VMO Orehovica: 

Ružica Balaban 
   


